
 

Mødeindkaldelse  

 Onsdag d. 26. april 2023 

kl. 19:00-21.30 

Sted: Klubhuset Varnæs 

VBIF 

 

Indkaldt af: 

 

Karsten J. Schmidt Referat af:Kirsten  

Mødetype: 

 

Bestyrelsesmøde Observatører:  

Ordstyrer: 

 

   

 

Deltagere:  

 

 

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Klavs Albertsen, Tine Holm, Elin Moldt,  

Karsten J. Schmidt, Anders Andersen, Jens Hamann,  

 

Afbud: Leoni Kristiansen, Morten Lorenzen 

 

Læs venligst: 

 

 

Medbring venligst:  

 

 

 

Dagsorden: 

Tid Emne Referat Ansvarlig 

19.00 1) Godkendelse af dagsordenen Dagsorden godkendt, med nedenstående tilføjelser  

 2) Åben for tilføjelser Punkter under evt: 

Varnæsvigløb 

Conventus 

Ringridning – lån telt – godkendt  

 

 3) Gennemgang af referatet Referat godkendt.  

 4) Generel orientering Holdning til omkostningsgodtgørelse / godtgørelse ifb. 

kørsel til træning m.v. diskuteret om bordet.  

Karsten 

 5) Årshjul Leoni har styr på kort til konfirmander. 

Anders er tovholder for at arrangere kajaktur for 

bestyrelsen efter sommerferien. 

Vi har fravalgt at tilmelde os som frivillige til ringridning 

i Åbenrå 

Karsten 

 6) Nyt fra udvalgene – herunder 

bestyrelsen 

Fodbold: 
Nyt fra fodbold, der er mange opgaver for tiden,, som 
bliver klaret så alle har de bedste muligheder, om du er 
spillere, forældre , frivillig eller trænere i VBIF fodbold.  
Alle hold er nu startet op. Trænere er på plads til alle 
hold.   
De mindste er blevet delt i 3 hold i år, hvor u7 og u8 er 
tilmeldt turnering, de helt små laver fodbold lege, med 
stor succes. 
U11 piger er lige nok til at kunne spille 5 mands fodbold, 
de er så seje. Håbet kan være der kommer et par piger 
mere. 
U11 drenge har startet et stille samarbejde op med 
Felsted, det er sat i værk for at vores drenge kan spille 8 
mands fodbold. Så skal det nok udvikle sig. 
U13 drenge har igen haft spillere tilgang, de er 
efterhånden en stor flok spillere. Og spiller rigtig god 
fodbold.  
U 15 piger har forsat deres gode hold og humør, det er 
en fornøjelse at følge dem. 
Vores nye pige/ dame hold er ude i lidt start 
vanskeligheder, men vi håber de kommer igang. 
XL holdet er startet op, helt som de plejer. Samme tid 
og sted.  
FVB senior herre, træner og spiller kampe i stor stil. De 
har 2 hold i serie 4, så der er nok at se til. De vægter 
forsat det sociale meget højt. Der ses ofte fodbold i 
klubhuset efter træningen.  

Alle 



Det tegner til at blive en super god sæson med stor 
tilslutning på alle hold, hvor der er mange nye vi skal 
byde stor velkommen i VBIF. 
Vi forsætter med at have betalte dommere til vores 
kampe fra U11 drenge. Derimod har vi pt valgt selv at 
finde dommere til U11 piger og nedefter. Denne opgave 
har vi været nød til at finde en anden til, så den 
har  jeg  overtaget, men har troen på god hjælp fra 
vores frivillige dommere, så det skal nok gå. 
Mange spillere , næsten alle har betalt kontingent på 
nuværende tidspunkt, hvilket er super godt., da der igen 
i år er tøj  med til alle spillere i prisen. Tøjet er bestilt og 
kan snart blive delt ud.  
Der er indkøbt nye bolde, boldnet og kompressor til 
boldskuret. 
Vi har fået 2 nye 3 mands mål, så der er mål nok til 
vores små spillere 
Indbydelsen til fodbold børne stævne ved byfesten er 
sendt ud, vi håber at se hold fra mange klubber, så det 
kan blive en hyggelig og sjov dag. Husk at sprede 
budskabet, til andre klubber I kender.  
 
 
Kajak: 
Vi fik broen ud i forbindelse med standerhejs. Der var 
positive tilkendegivelse fra nogen (krabbefiskerne) og 
kritik fra morgenbaderne. Det var der de plejede at gå. 

      

Skærtorsdag på Grønåen i dejligt vejr. Det var første 
tur.  Og nu  er vi også i gang både mandag og torsdag. 
Der er god tilslutning selv om det stadig er koldt. 
Dejligt. 
 
Fritidsrådet på besøg 3-4 i klubhuset. Karsten kom forbi 
og vi  orienterede om klubben. Jeg har deltaget i 
dialogmøde med kultur og fritid. Udmærket måde at 
møde politikerne på. 
 
Parkeringsplads. Aftalen med Erik (Lyng) var at der ikke 
skulle lægges kassetter ud. Han er på barsel og havde 
ikke sagt det videre. Jeg kontaktede Claus Lyng i 
morges og sagde at det ikke var aftalen. Han mente dog 
at udlægning af kassetter var den bedste løsning. Vi må 

se !!! jeg har været ved at undersøge om hvor vi kan 
leje måtter hvis der bliver behov. 
 
”Kalle” er i gang med bænke til lysmaster, men det er 
ikke højt prioriteret. Jeg har købt mahonie i Holbi til 
sæderne. Så hvis der er nogen der har lyst til at hjælpe 
så sig til. 
 
Så har jeg fået 30000 kr. til en ny kajakcontainer. 
Foreningspuljen. 
 
Volley og badminton: 
Sæsonen er slut – der holdes afslutning i volley i 
slutningen af maj. Klavs tager fat i Lars Peter vedr. 
bestilling af tøj til træner. 
 
Gymnastik: 
Samarbejde med Sundeved Efterskole om fælles 
arrangement med opvisning i Arena Aabenraa gik over 
alt forventning. En fyldt hal rundt regnet 650 betalende 
gæster. Allerede ved start kl. 14 var de fleste stole fyldt. 
En rigtigt flot dag/aften med opvisning fra efterskolen, 
samtlige 10 egnshold, Heftige Herrer og Tumbling og et 
par andre inviterede hold.  
 
Heftige Herrer slutter af til Afterrep-stævne på lørdag.  
 
Lille Sommer-yoga-hold med 11 tilmeldte fortsætter til 
juni måned.  
 



Crossgym har forlænget med 4 udendørs træninger i 
april. 
 
Tumbling veloverstået konkurrence til Power Series 4. 
En flot håndfuld medaljer med hjem til VBIF, og ikke 
mindst godt sammenhold.  Repræsenteret ved egne 
dommere fra forældreteamet. 
 
Nu venter forbundsmesterskab og Hold DM på Vejstrup 
efterskole næste weekend.  
Så slutter officiel tumbling sæson, og der inviteres til 
sommertræning uge 20-24. 
De er allerede god interesse på Boblerholdet på 
facebook. 
 
Rytmepiger giver en lille opvisning til byfesten. 
Gymnastikfanen er klar til optog. 
 
Der arbejder i kulissen med planlægning af ny sæson.  
 
SUP: Er planlagt og starter i maj. Der kommer 
begynderhold, normal hold og ungdoms/børne hold. 
Mangel på lokale instruktører er et stadig et kendt 
problem. Vi søger og holder øjne/ører åbne hvis nogen 
har interesse. Løb: fuld gang med Royal Run træning. 
 
 

20.00 Pause Hvert udvalg sender info på mail til hele bestyrelsen 

inden mødet, så punktet er til at løfte evt. 

udfordringer/problemstillinger.  

Alle 

20.15 7) Forsikringer Punktet skubbes til næste møde.  

20.25 8) Byfest God stemning – godt med i planlægningen. Svært at 

finde frivillige i år. Der mangler stadig nogle få poster i 

boderne, samt andre små-opgaver at blive besat.  

Anna 

20.40 9) Åben VBIF Der afholdes ingen Åben VBIF i sommer  

21.00 10) Tobaksfrit idrætsliv 

opfølgning 

Der kommer 2 bannere op ved sportspladsen, med 

teksten ”tak fordi du ikke ryger” og ”tak fordi du ikke 

snuser”. Elin er tovholder.  

Elin 

21.15 11) Evt. Conventus – Jens har været på kursus, og foreslår at vi 

fjerner adgangskoden for medlemmer. Derudover har 

Jens fået idéer til bodfordeling til byfest via Conventus.  

Varnæsvigløb – der var over 100 deltagere – super god 

dag.  

 

    

    

  

 

Praktiske forhold: 

 

 

Bilag: 

 

 

 

Næste møde: 

 

15.05.23, 19.06.23 

Punkter til 

kommende møder: 

Flag og beach-flag, forsikringer, opdatering VBIF folder, byfest 

 


